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體育設施預訂安排 

Sports Facility Booking Arrangement 
 

啟德體育園陸續有序地提供指定的室內及戶外體育設施予公眾於特定日期預訂使用。

2025年3月5日起，公眾可透過園區網頁及流動應用程式查看11日內的設施租用情

況。成為「啟德體育園之友」會員後可於翌日起預訂10日內可供租用的設施，享

受嶄新的運動體驗。 
 
Kai Tak Sports Park is gradually offering specific indoor and outdoor sports facilities 
available on designated dates for public booking. Starting from March 5, 2025, public 
can check the availability of facilities for the next 11 days through our website and 
mobile app. “Friends of KTSP” members can reserve available facilities within a 10-
day window starting from the next day, providing an excellent opportunity for public 
to enjoy a new sports experience. 
 

請立即下載啟德體育園手機應用程式，並登記成為「啟德體育園之友」會員: 

Please download Kai Tak Sports Park mobile app and join “Friends of KTSP” 
membership programme: 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
                   
                      

 


